
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów,14.06.2020 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Znak: BR.0004.6.2020 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 4 maja 2020 r. odbyło się na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej posiedzenie 

Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury w formie wideo konferencji w temacie klas sportowych, 

zdalnego nauczania oraz przygotowania placówek przedszkolnych do wznowienia opieki nad 

dziećmi. W spotkaniu wzięli udział obok radnych także dyrektorzy placówek oświatowych w 

Gminie Sulechów oraz rodzice i nauczyciele.  

2. W dniu 4 maja 2020 r. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji ds. Wsi w formie wideo 

konferencji z sołtysami sołectw Gminy Sulechów w temacie funduszu sołeckiego. Na spotkaniu 

ustalono, że sołectwa obniżą w roku bieżącym o 10% wydatki z funduszu sołeckiego.  

3. W dniu 8 maja 2020 r. uczestniczyłem w kolejnym posiedzeniu Komisji Zdrowia, Oświaty i 

Kultury w formie wideo konferencji w temacie klas sportowych oraz zdalnego nauczania. W 

spotkaniu wzięli udział obok radnych także dyrektorzy placówek oświatowych w Gminie 

Sulechów oraz rodzice i nauczyciele. Po spotkaniu Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury 

wypracowała wspólny wniosek do Burmistrza Sulechowa w sprawie przywrócenia klas 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

sportowych w Szkole Podstawowej nr 1 i nr 2 w Sulechowie oraz w sprawie zwiększenia liczby 

prowadzonych lekcji w formie wideo konferencji w czasie rzeczywistym z dziećmi szkól 

podstawowych z terenu Gminy Sulechów.  

4. W dniu 22.05.2020 roku odbyło się spotkanie przewodniczących klubów Rady Miejskiej w 

Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w sprawach bieżących. W 

spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Pan Zbigniew Trompa, Pani 

Sebastian Różycki, Pan Jan Rerus. Po spotkaniu wysłałem Państwu radnym mailem notatkę w 

sprawie poruszanych na spotkaniu tematów.  

5. W dniu 25.05.2020 roku odbyło się na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej spotkanie 

w Szkole Podstawowej nr 1 z dyrektorem szkoły, radnymi oraz przedstawicielami władz Gminy 

Sulechów w sprawie termomodernizacji  obiektów Szkoły Podstawowej nr 1, w szczególności 

budynku B. W spotkaniu radę reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej oraz radni Pan 

Zbigniew Trompa, Pan Jan Rerus, Pan Miłosz Brodzikowski, Pani Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak, Pan Wojciech Szefner.  

6. W dniu 29.05.2020 roku odbyło się w formie wideo konferencji spotkanie przewodniczących 

klubów Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia wspólnego stanowiska radnych Rady Miejskiej 

dotyczącego termomodernizacji obiektu nr B Szkoły Podstawowej nr 1, które zostało w 

kolejnym tygodniu przekazane Panu Burmistrzowi przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Pan Zbigniew Trompa, Pani 

Sebastian Różycki, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Jan Rerus, Pan Wojciech 

Szefner. 

7. W dniu 02.06.2020 roku odbyło się w formie wideo konferencji spotkanie radnych Rady 

Miejskiej z formą doradczą reprezentującą podmiot zainteresowany realizacją inwestycji w 

Gminie Sulechów w sprawie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów w obrębach 

geodezyjnych: 3 miasta Sulechów, Brzezie k. Sulechowa, Mozów i Kije. W spotkaniu udział 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Zbigniew Trompa, Pan Jan Rerus, Pan 

Piotr Bodnar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Wojciech Szefner, Pan Przemysław 

Mikołajczyk, Pan Sebastian Różycki.  

8. W dniu 15.06.2020 roku odbyło się spotkanie przewodniczących klubów Rady Miejskiej w 

Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w sprawach uchwał 

kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Agnieszka Szeląg, Pan Zbigniew Trompa, Pan Wojciech Szefner, Pani Sebastian Różycki oraz 

Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

Dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie odbywały się w sposób zdalny. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma i interpelacje: 

1) Pisemna prośba radnego Piotra Bodnara o zorganizowanie spotkania z sołtysami w sprawie 

Funduszu Sołeckiego. Komisja w tej sprawie odbyła posiedzenie w dniu 4 maja 2020 r. 

2) cztery wnioski o zwolnienie z podatku od nieruchomości (z powodu zmniejszenia 

przychodów z uwagi na zagrożenie COVID-19) przedsiębiorców działających na terenie 

Sulechowa, bądź o podjęcie przez Wysoką Radę stosownego projektu uchwały. Wszystkie 

wnioski przekazałem do wiadomości Państwu radnym. Wpłynęły następujące wnioski: 

 a) wniosek właścicielki Gabinetu Urody MaRW 

 b) wniosek właścicielki zakładu fryzjerskiego Studio Fryzur 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 c) wniosek właściciela Stacji Kontroli Pojazdów „AUTO” S.C. 

 d) wniosek właściciela Zakładu Elektromechanicznego H. Zawalnik 

Na moją prośbę Pan Burmistrz przedstawił swoje stanowisko w tej sprawie, które otrzymali 

także Państwo radni. 

3) Wniosek mieszkanki Sulechowa o ustawienie zakazu nakazu ruchu. Wniosek przekazałem 

do zaopiniowania Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 

4). Petycja Mieszkańca Sulechowa w sprawie utworzenia deptaka w centrum Sulechowa. 

Petycję przekazałem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

5) Wezwanie do usunięcia naruszenia prawa dotyczące zapisów uchwały nr 0007.208.2020 

Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 2 marca 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów w obrębie 

geodezyjnym Kalsk. Swoje stanowisko w tej sprawie przekazało także Stowarzyszenie Czysty 

Sulechów. Pisma przekazałem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

6) Wniosek Klubu Radnych FORUM o ujęcie w porządku obrad sesji projektu uchwały w 

sprawie wprowadzenia za część roku 2020 zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, 

budynków i budowli lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z 

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. Projekt 

uchwały przekazałem Państwu radnym wraz z porządkiem obrad a także wystąpiłem o 

stanowisko do Pana Burmistrza, które niezwłocznie po otrzymaniu przekazałem Państwu 

radnym. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


